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Van:
Verzonden: woensdag 3 mei 2023 15:35
Aan:
CC:
Onderwerp: De grondwateronttrekking voor onbepaalde tijd proceswater NX filtration, 

Haaksbergerstraat 51 te Hengelo.

Beste , 

Volgens jullie e-mail wil ik een aantal aandachtspunt met jullie delen. 

Op datum 15-6-2022 deelde ik een korte memo (Hydrologisch advies) met  over het project "De 
grondwateronttrekking voor onbepaalde tijd proceswater NX-filtratie, te Hengelo". In die memo heb ik als conclusie 
duidelijk gemaakt dat: Het is duidelijk dat sommige belangrijke/essentiële informatie in het geohydrologische rapport niet 
beschikbaar is en in sommige gevallen niet correct is. Geadviseerd wordt om deze informatie op te vragen en aan te leveren om 
een betere inschatting/ analyse te doen van de aanvraag. Het geohydrologische rapport is niet voldoende om het advies onbeperkte 
grondwateronttrekking te verifiëren. 

Vorige week kreeg ik een nieuwe versie van de rapport NX-filtratie. Met mijn collega, , hebben we een 
Quick scan gedaan op het nieuwe rapport. De schrijver van het rapport probeert de gegevens te vernieuwen en 
verkeerde gegevens te vervangen door juiste informatie. Maar helaas zijn enkele van de belangrijke hydrologische en 
geohydrologische parameters nog niet duidelijk/ correct. 
-De Schematische bodem opbouw
-De KD-waarden die de schrijver heeft gebruikt voor de simulatie
-De Maximale invloedssfeer onttrekking
-Het onttrekkingspatroon van 4 buislocatie (4 pomp * 20 m3/uur of…)
-Wat onduidelijke informatie (De grondwaterstand met stappen van 1,0 centimeter per jaar in vijf jaar tot maximaal 
95 centimeter verlaagd worden)
-Het proceswater lozing mogelijkheden zijn nog niet duidelijk (Aanvullende zuivering voor waterschap vechtende 
beken of...)

Volgens de e-mail van  zag ik dat de media toegang hebben tot de details van het project. Ik vernam van de
media dat het project operationeel is. Omdat het onttrekkingsdebiet groot is (700800 m3/jaar), moet de provincie 
Overijssel de vergunning accepteren. Als ze de onttrekking accepteren en het project operationeel is, wat wordt er 
dan van ons (Expertisecentrum) gevraagd?  
Het is mij niet duidelijk dat het expertisecentrum de onttrekkingssituatiesimulatie moet doen en diep moet kijken 
naar het effect van dit project en de resultaten moet delen met de aanvrager of opnieuw tegen de aanvrager moet 
zeggen dat we jullie informatie niet kunnen accepteren. 

 en Ik geloven dat het zo nuttig zal zijn als we een afspraak met elkaar maken en praten over dit project. Jullie 
krijgen een uitnodigingsmail voor een vergadering voor de komende week. Ik hoop dat ik jullie allemaal zie op de 
vergadering. 

Met vriendelijk groet, 
 

Adviseur watersysteem 
Waterschap Vechtstromen 

@vechtstromen.nl
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